

26 / 000 04

N° /PR/MINPMEESA/SG/DPME



Yaoundé The 12 FEB 2026

PRESS-RELEASE

The Minister of Small and Medium-Sized Enterprises, Social Economy and Handicrafts, hereby informs actors of the national entrepreneurial ecosystem, that Israel's Agency for International Development Cooperation (MASHAV), is organizing on **15 to 27 March in Israel**, at the Golda Meir Mashav Carmel International Training Center, Haifa, an International Course for African Countries under the theme : **“Social Entrepreneurship as a community Development Tool”**.

The online application form may obtained the following link :

[https:// mashav-mfa.formtitan.com/ftproject/mashavhome](https://mashav-mfa.formtitan.com/ftproject/mashavhome)

For any additional information, interested parties can also contact the Embassy of Israel in Cameroon at the following address :

Tel : 222 200 200 Email : info@yaounde.mfa.gov.il



Achille Bassilekin III



SCAN TO ACCESS

26/00004

N° /PR/MINPMEESA/SG/DPME



Yaoundé le 12 FEB 2026

COMMUNIQUE RADIO-PRESSE

Le Ministre des Petites et Moyennes Entreprises, de l'Economie Sociale et de l'Artisanat porte à la connaissance des acteurs de l'écosystème entrepreneurial national, que l'**Agence Israélienne pour la Coopération Internationale au Développement (MASHAV)** organise du **15 au 27 mars 2026 en Israël**, au Centre International de Formation Golda Meir Mashav Carmel, Haifa, un stage de formation sous le thème : **« L'Entrepreneuriat Social comme outil de Développement Communautaire »**.

Par ailleurs, l'inscription se fait de manière numérique sur le site internet MASHAV via le lien ci-après :

<https://mashav-mfa.formtitan.com/ftproject/mashavhome>

Pour tout besoin d'informations complémentaires, les intéressés peuvent par ailleurs prendre attache avec l'Ambassade d'Israël au Cameroun, à l'adresse ci-après :

Tel : 222 200 200 Email : info@yaounde.mfa.gov.il



Achille Bassilekin III



SCAN TO ACCESS